
DELEGATSKA VPRAŠANJA IN POBUDE

Od Kardeljeve ceste do Kardeljevega kipa
CirU Stanič iz KS Kolezija je pisno podal

več vprašanj, ki zadevajo to KS, ustno pa je
opozoril na čimprejšnjo izgradnjo Kardelje-
ve in na proučitev tega projekta z vidika
morebitnega nasipa brega Gradaščice, ki bi
ga bilo moč izkoristiti za gradnjo več sto
garaž. VUi Belič — ZKS — SDP, DPZ se je
ob tem zavzel za ponovno proučitev križišča
Aškerčeva-Kardeljeva in postavitev postaja-
lišča na račun ohranitve zelenic ob šolskem
kompleksu. Anton Klančar iz Roba in Boris
Ule iz Pijave gorice sta postavila vprašanja
glede plačila dostave vode v sušnih mesecih
in na to dobila odgovor. Miroslav Ulčar je
postavil vprašanje o pristojnosti KS glede
dejanja mnenj, saj za npr. kiosk ali cvetličar-
no KS mnenje daje, za npr. betonarno pa
ne. Zavzel se je za to, da mora KS vedeti
o slehernem posegu na njenem območju.
Špela Pugelj iz Vnanjih goric je vprašala
kdaj bo postavljen semafor na križišču pri
Gorjancu. Branko Cvelbar iz inštituta Jožef
Štefan pa o tem, ali ne bi kazalo to točko
dnevnega reda uvrstiti na njegov rep, zaradi
racionalnosti dela. Ciril Stanič mu je odvr-
nil, da smo s to prakso, ki je pokazala, da je
večino delegatov ob tem, da je bila ta točka

uvrščena na konec dnevnega reda, že odšla,
v preteklosti imeli preveč slabih izkušenj.
Vincenc Filipčič iz DPZ — ZSMS liberalna
stranka pa je z vprašanjem odnosno pobudo
ali sodi oziroma da v vprašalnik, ki je bil
posredovan delegatom, ne sodi vprašanje
o strankarski pripadnosti, sprožil nekaj raz-
prave, ki pa se je zelo nedoločeno končala.

Tone Malovrh iz DPZ — Demos je posta-
vil vprašanje glede vztrajanja na celodnevni
osnovni šoli, ki so nauspešne in drage.

Marjan Keršič-Belač delegat KS Murgle
pa je izpostavil vprašanje in pobudo o tem,
da se simboli 45 let trajajoče boljševiške
ideologije — konkretno kip Edvarda Karde-
lja — odstrani iz skupščinske dvorane. Na
vprašanje delegata ZSMS liberalne stranke,
ali se to nanaša tudi na kip Tita, je odvrnil
da ne, odgovoril pa ni na vprašanje delegat-
ke KS Peruzzi ali gre za vsebinsko zadevo,
saj naj bi se o tem pogovarjali v skupščini.
Ker na njegovo pobudo, da bi o tem glaso-
vali, ni bilo odziva. ga jepredsednik skupšči-

.ne pozval, naj pripravi pismen predlog in
ga predloži skupščini na naslednjem zase-
danju.


